
Barendrecht 7-6-2022

Geachte minister van der Wal-Zeggelink,

N.a.v. uw voornemen om de jacht op hazen en konijnen in de provincies Groningen, Utrecht en Limburg te

sluiten doe ik u hierbij mijn zienswijze toekomen.

Het bevreemd mij dat als cijfers voor de hazenstand gebruik wordt gemaakt van tellingen door de Zoogdieren-

vereniging waar de hazen als 'bijvangst' worden genoteerd door vogelaars. 

Deze 'bijvangsten' zijn marginaal zijn t.o.v. de werkelijke stand. Vanuit de FBE's en WBE's worden er ieder 

jaar wildtellingen georganiseerd in dezelfde jaargetijden en vaste telgebieden. Dit geeft een goed beeld

van de wildstand. 

Als jager kennen wij ons jachtveld en de wildstand en monitoren dit ook constant doordat wij veel in het veld 

zijn. Ook wordt er tegenwoordig gebruik gemaakt van warmtebeeld camera's die een nog beter beeld geven.

Het is onze wettelijke verplichting om te zorgen voor een redelijke wildstand naast het voorkomen van veel

schade aan de verschillende gewassen. Over dit spanningsveld hebben wij overleg met agrariërs en andere 

belanghebbende.

Jagers zetten zich in voor het behoud van gezonde populaties en jacht vind alleen plaats als dat nodig 

en mogelijk is. Door het volgen van opleidingen en ervaringen hebben wij daar goed zicht op.

In ons jachtveld is er eerder een toename dan afname van de wildstand. 

Jagers zetten zich ook in t.b.v. beheer- en schadebestrijding van bv ganzen. Deze geven al erg veel schade 

en vraagt ook veel inzet om de schade te beperken. De motivatie zal tanende worden als er weer een wildsoort

van de lijst gehaald wordt.

Het wordt de agrariërs ook al erg moeilijk gemaakt om schade verhaald te krijgen door kosten voor het  

indienen van schadeclaims en het eigen risico gedeelte.

Indien u toch wijzigingen aan wilt brengen aan de "wildlijst" adviseer ik u om de ganzen er in op te nemen. 

Daar zijn er extreem veel van en geven veel schade.

Dat geldt ook voor de vos. Er worden miljoenen euro's uitgeven ter bescherming van de weidevogels maar 

deze worden voornamelijk door vossen gepredeerd. 

Beroepsmatig onderhouden wij ook sportvelden. Daar blijft de schade door konijnen aanwezig met het gevaar

op blessures voor de sporters.

Ik verzoek u bovenstaande mee te nemen in uw overweging en tot een wijs en verstandig besluit komen.

A. van Huizen


